

Referat fra styremøte 2-3 Brevik Seilforening 06.03.2025

Til stede på Teams: Morten Zimarseth, Ole Øyvind Ingebretsen, Nina Klavenes, Pål Klavenes, Bård Sæthre, Ole Martin Lidal, Nils Petter Hovemoen, Espen Johnsen, Julia Lindland

Ikke til stede: Knut Olaf Hauge

På forrige styremøte 13.02 møtte kun 4 personer. Det ble ikke laget referat. Dette referatet er derfor fra begge møtene.

Sak 6/25 Ankeret blir omdøpt til kiosken.

- Anette Hermansen har sagt hun kan bidra. Ebba Friis Eriksen tar ansvar for vaktlister. Knut Helmundsen fyller på med varer.

Sak 7/25 Spillemidler til vedlikehold av brygger – Knut Olaf

- Dette tas opp av neste styre.

Sak 8/25 Vedlikeholdsplan Seivall og Revisjonsplan, forsikring - Ole Øyvind

- Det nye styret må se på hva som skal prioriteres i 2025. Espen og Knut tar oppsyn med brygge to ganger pr år. Nytt skjema er under utarbeiding.

Sak 9/25 Mastekran

- Status krana er: Ingen utgifter så langt, men det er lagt ned flere timer på oppmåling og tegning av krana.
- Håkon satser på å ha en beregningsrapport klar til godkjenning innen en måned. Kostand for den trolig 2 flasker vin. Satser på ferdig sertifisert før påsken. Men trolig må det skiftes noen festebolter i betongen PGA korrosjon og selve wiren. Håkon håper få til det på egen hånd, men må kanskje ha hjelp av noen med meisel. Kjenner du en murer i foreninga som kan ha lyst til å bidra?

Sak 10/25 Kontingent økning

- Styret fremmer sak til årsmøtet med økning fra 1000kr til 1300kr for enkeltmedlem og fra 1500kr til 1950kr for familiemedlemskap. Barn/ungdom opptil 26 år blir uendret på 500kr.

Sak 11/25 Bestemme dirigent

- Klubbadmin bør brukes i større grad. Tar en gjennomgang i nytt styre.

Sak 12/25 Forslag til ny medlemsansvarlig 2026 kontingent – Styret samlet

- Ny medlemsansvarlig må på plass. Odd Sætre tar seg av årets kontingenter, men ønsker avløsning etter det. Han vil gi opplæring i systemet til ny ansvarlig.

Sak 13/25 Bestemme dirigent.

- Forslag: Frode Johansen, Gerhard Johansen, Jon Helland, Trine Roald - Bård spør i denne rekkefølgen

Sak 14/25 Bestemme protokollfører.

- Forslag: Julia Lindland, Gerhard Johansen – Bård spør

Sak 15/25 Medlemmer kontrollutvalg.

- Forslag: Kennet Johansen, Stein Løberg, Mona Johnsen

Sak 16/25 Valgkomite

- Ebba Friis Eriksen og Per Sortedal vil ut av komiteen. Hanne Sondresen kan fortsette.
- Forslag: Jan Ove Lorentsen, Jørn Fougner, Kjetil Stordalen, Rune Halvorsen, Morten Zimarseth - Bård spør disse.
- Jarle Stensbøl foreslås til styremedlem anlegg.
- Styremedlem 1 står fortsatt åpen. Forslag mottas.

Sak 17/25 Utleieansvarlig

- Hanne Gro fortsetter. Hun ønsker tydeligere retningslinjer ved utleie.
- Det nye styret ser på dette. Styret ber årsmøtet om mandat til å utforme regler/retningslinjer for utleie.

Sak 18/25 Gå gjennom årsberetning og skrive styrets innstillinger.

- Knut Olaf har satt sammen alle rapporter.
- Julia sørger for digital signering av årsrapport. Hvis dette ikke fungerer så kjører Ole Øyvind rundt og skaffer fysiske underskrifter.
- Årsberetning legges ut på nettsiden med en link, så slipper vi å skrive ut 54 sider. Alle oppfordres til å lese gjennom før årsmøtet.
- Forslaget om økning av kontingent er ikke enstemmig i styret.
- Vi trenger en liste med ressurspersoner for å hjelpe til på anlegg, regattaer, og andre arrangementer.
- Bård rydder opp i årsmøtedokumentet.

Referent Nina Klavenes
Informasjonsansvarlig